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       Pani 
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       Przewodnicząca 

       Rady Miejskiej w Śremie 

 

 

 Odpowiadając na złożone między sesjami przez radnego Pana 

Krzysztofa  Lewandowskiego interpelacje w sprawie: 

 

1. Zamontowania oświetlenia przejść dla pieszych we wsi Mechlin. 

Sprawa była w toku konsultacji ze Starostwem Powiatowym, czy 

zapadło stosowne porozumienie i czy oświetlenie zostanie 

zamontowane? 

 

Informuję, że temat doświetlania przejść dla pieszych, czyli poprawy 

bezpieczeństwa pieszych był już Panu radnemu przedstawiany. Jak już było 

to przekazywane, jest to obowiązek wynikający z przepisów prawa  

i przypisany do zarządcy danej drogi.  

We wcześniejszych korespondencjach, w tego typu tematach, zarządca 

dróg powiatowych tj. Powiatowy Zarząd Dróg w Śremie nie przyjmuje do 

wiadomości takiej interpretacji, a wręcz odrzuca ją i uważa za zbędną dalszą 

korespondencję w tego typu sprawach. W miesiącu październiku 

wystąpiliśmy do radcy prawnego, doktora nauk prawnych w specjalności 

Prawo o ruchu drogowym i organizacji ruchu drogowego oraz inżyniera ruchu 

drogowego dr inż. Jonatana Hasiewicza o opinię prawną między innymi 

w tym zakresie.  

Analiza tematu i wnioski przedstawione w opinii jednoznacznie 

potwierdzają słuszność naszego stanowiska w sprawie i świadczą o tym, że 

poprawa bezpieczeństwa ruchu drogowego, a w tym doświetlanie przejść dla 

pieszych leży w gestii zarządcy drogi, na której zlokalizowane jest dane 

przejście. W tym przypadku – ul. Śremska w Mechlinie jest drogą powiatową, 

więc proponujemy wystąpić z interpelacją bezpośrednio do zarządcy drogi – 

PZD w Śremie. W razie potrzeby możemy udostępnić kopię ww. opinii 

prawnej w części dotyczącej tego zagadnienia. 
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2. Budowy progu zwalniającego na ul. Spacerowej w Grodzewie. 

 

Wyjaśniam, że sprawa zasadności i możliwości technicznych montażu 

dodatkowego progu zwalniającego na ul. Spacerowej w Grodzewie zostanie 

szczegółowo przeanalizowana, a ewentualne jego wykonanie, po pozytywnej 

analizie, musi zostać poprzedzone wykonaniem projektu zmiany organizacji 

ruchu i będzie mogło zostać zrealizowane w ramach środków finansowych 

obecnego budżetu gminy. 

 

3. Przeglądu i naprawy balustrady mieszczącej się na promenadzie 

w Śremie. 

 

Informuję, że problem stanu technicznego słupków żeliwnych na 

śremskiej promenadzie jest znany od kilku lat. Powodem takiego stanu rzeczy 

jest najprawdopodobniej wada konstrukcyjna zamontowanych elementów na 

etapie pierwotnie realizowalnej inwestycji, co stało się widoczne po okresie 

gwarancji. Teren, na którym posadowione zostały słupki ma skarpowy 

charakter, co również może wpływać  na stabilizację elementów w podłożu.   

Dokonujemy starań, aby sukcesywnie remontować uszkodzone 

elementy żeliwnej balustrady. Jednak są to wyłącznie doraźne zabiegi 

konserwacyjne, ograniczone możliwościami finansowymi gminy.  

Pragnę zaznaczyć, że kompleksowa wymiana wszystkich słupków na 

promenadzie została oszacowana na kwotę ok. 250 tys. zł. Wobec czego, 

kierując się aktualnie panującą sytuacją w kraju oraz znacznymi 

ograniczeniami finansowymi, zadanie to nie zostało uwzględnione  

w projekcie budżetu gminy na 2021 rok.   

 
        BURMISTRZ 

              Adam Lewandowski 

 

Otrzymuje: 

Radny, Pan Krzysztof Lewandowski 

 
 

 

Odpowiedzi udzielili: 

ad. 1,2 

Szymon Wasielewski 

Naczelnik PRI 

tel. 61 28 47 145 

 

ad.3. 

Robert Mielcarek 

Naczelnik PRK 
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tel. 61 28 47 172 


